
 

 

Referat fra bestyrelsesmøde mandag, den 07.10.2024 afdeling 46 Starupvej 

 

 

Tilstedeværende: Kristian, Birthe og Anne. Ellen forhindret pga. akut arbejdsindkaldelse.  

  

Velkommen til Kristian i bestyrelsen. 

 

Anne påtager sig hvervet i repræsentantskabet. 

 

Kristian ønsker udskiftning af filtre hvert halve år i vores genvækstanlæg. 

 

Der blev drøftet ønske om, at vi fremover en gang i kvartalet får en udspecificeret liste over 

samtlige udgifter på afdelingen. 

 

Kristian og Anne deltager i markvandring. 

 

Anne tager kontakt i det nye år om et møde om vores økonomi fremover med Preben. Budgettet 

blev jo vedtaget med et snævert flertal, hvorfor der først kan ske evt. ændringer fra 2026. 

 

 


